
Vážené vedení HC Komety Brno, 

 

píši vám za značnou skupinu fanoušků, kteří pravidelně chodí na domácí zápasy už 

několik let. Nelíbí se nám chování skupiny ,,fanoušků“ nazývané ULTRAS PATRIOTS a 

především jejich předříkávače jménem Richard. Jeho chování je nadřazené, až fanatické a 

pokud není po jeho, pokřikuje po ostatních vulgární nadávky. A jejich celkové chování jak na 

domácích tak i venkovních zápasech se vymyká normálnímu způsobu fandění, jaký známe.  

Proč dříve než se tato skupinka objevila na stadionu a předříkával jiný fanoušek, zvaný 

Havran, bylo vše v pořádku a v pohodě a všechny fandění bavilo?! Jejich vulgarita zachází 

místy až za hranice únosnosti. A to nemluvím jen o zápasech A-Týmu, ale jak už se i stalo na 

zápasech žáků 6. a 8. tříd, mezi kterými ve výrazech fandění nedělali skoro žádné rozdíly. Pak 

se stane, že rodiče s dětmi, kteří přišli podpořit mladé hokejisty, odchází. Stěží po takových 

zkušenostech někoho přemluvíte na rekord v návštěvnosti na zápasy žáků. 

Dnes nám nutí něco, co se nám nelíbí a přestáváme na vzdor tomu fandit, což nejvíce 

škodí hráčům na ledě, které jsme přišli povzbuzovat a morálně podpořit. Nakonec to dopadne 

jako na posledním zápase s Kladnem, kdy se jeden fanoušek ohradil na fanatického Richarda 

a ten ho napadl. Došlo k potyčce mezi fanoušky a ULTRAS.  

Tím se dostáváme k funkčnosti ostrahy na stadionu, která sice zakročila, ale jen do té 

míry, aby od sebe rozdělila skupinky. 

Připadá nám jako by ULTRAS PARTIOTS byli ,,NEDOTKNUTELNÍ“, neboť ochranka jim 

jen domluvila na kamošsko, protože se zřejmě dobře znají. Udělat to ,,obyčejný“ fanoušek, 

tak už je za bránou stadionu což už jsme také viděli. I při vstupu do sektorů není kontrola na 

100%. Hlídají jen na začátku a to ještě sporadicky a na další třetinu už si chodí lidé, jak se jim 

zachce, protože u vstupu do sektoru nikdo nekontroluje a pak se tam nedá pohnout. 

Jelikož máme před PLAY-OFF, bylo by dobré tuto situaci vyřešit. Mohlo by se totiž 

stát, že si lístky koupíme, ale budeme stát venku a nebudeme naším hráčům s podporou 

fandění moc platní. Jsme šestým hráčem na ledě, a pokud jsme do teď byli nejlepšími 

fanoušky v Extralize, tak se to může rychle změnit a to bychom neradi. A to se ani nechci 

vracet k incidentu po zápase s Litvínovem. Netvrdím, že to byl někdo z ULTRAS, ale 

nepřekvapilo by mě to. Máme hokej rádi, rádi na něj chodíme a co se děje na Kometě, nebo to 

co je sní spjato, nám není lhostejné a proto vám píši tento dopis. 

  Nechci nijak vyzvedávat, že my si kupujeme dresy, šály, čepice a jíné doplňky 

s logem Komety na její podporu, zatím co ULTRAS si vše dělají sami. A tak je to i 

s fanděním, vše musí být po jejich, jinak je zle a to není dobré. 

Byli bychom rádi, kdybyste se tímto problémem zaobírali, i když víme, že máte jíné 

starosti, ale jak už jsem uvedl, osud Komety nám není lhostejný. Také bych vás chtěl požádat 

o sdělení, jak se tento problém bude řešit, abych mohl informovat další fanoušky, kteří mají 

stejný nebo podobný názor na danou situaci. 

 

Děkuji. 

Radim Andrysík, fanoušek 

 


